
Zdravje začnemo ceniti, ko nam prične nagajati!

Prispeval Pirs Matjaz

Spoštovani slovenski dopisniki,

  

Zadnje tri dni sem preživel precej časa v bolnici in imam predpisano strogo mirovanje do
10.septembra, potem se pa bo dalje odločilo.

  

Moja stališča za kongres v Radgoni sem že v glavnem predstavil.

  

Kratek zbran pregled:

  

      

2. Poročili predsednika in selektorja slovenske reprezentance

  

  

Delo predsednika in selektorja je bilo izjemno kvalitetno. Podpiram idejo, da se  delo porazdeli
na več posameznikov, ki bi lažje vse potrebno opravili in ne bi prišlo do preobremenitve
posameznikov.
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4. Stališča za kongres ICCF

  

Sem mnenja da mora slovenska dopisna zveza v bodočnosti organizirati kvalitetne turnirje in
tako omogočiti domačim igralcem, bodočim reprezentantom mednarodne izkušnje. 
Turnirji naj bi startali v letih, ko ni Olimpijade in Evropskega prvenstva.

  

5. Nov sistem državnih prvenstev, sistem lig

  

V celoti se strinjam z pravilnikom, vendar sem mnenja, da mora v finalu obstajati možnost
osvajanja norm.

  

Če je potrebno za norne udeležba tujcev bi naredi finale po sledečem principu.

  

a. 10 domačih igralcev iz liste praijavljenih

  

b. 5. tujcev od tega min. 3 GM  

  

Tako bi bilo možno osvojiti  veliko (14 parij) GM normo

  

Slovenski prvak je najbolje uvrščeni slovenski dopisnik.

  

Tako bi bilo to tekmovanje zanimivo za močne slovenske dopisnike  2450+

  

6. Članarina za dopisni šah in razširitev ugodnosti, ki jih le-ta  prinaša (dostop do
foruma, baze dopisnih partij, teoretskega  kotička,...)
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Predlagam da se najkasneje z 31.01.2011 zapre teoretski koticek za igralce, ki niso poravnali
članarine za leto 2011 in pa seveda forum.

  

7. Teoretski center za podporo dopisnim šahistom.

  

Popolnoma se strinjam z obrazložitvijo Danila in sem pripravljen tako kot že zadnje leto,
podpirati slovenske dopisnike z vsemi potrebnimi informacijami za kvalitetno igranje dopisnega
šaha. Če bi še kdo pomagal na područjih, ki jih izjemno obvlada, bi bila vsaka pomoč
dobrodošla.

  

9. Razno

  

Želim vsem dopisnikom lep in prijeten dan v upanju, da bom imel naslednje leto vec sreče z
zdravjem in se bom lahko udeležil kongresa.

  

Ekipo Mare Nostrum 4  obveščam, da sestanek v petek ob 19.00 odpade in vas bom
obiskal v Sloveniji, ko mi bo zdravje dopuščalo.

  

  

Pozdrav Matjaž

  

{jcomments on}
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